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В  статье рассматриваются актуальные вопросы развития российской контрактной системы в части введения в нее 

зеленых закупок. Подобная практика становится все более распространенной в мире, однако проблемы правового ре-
гулирования остаются. Автор статьи обращает внимание на необходимость правового регулирования зеленых закупок, 
формирования нормативной базы и законодательного механизма для их внедрения в Российской Федерации. Рассмотрен 
опыт правового регулирования, использования экологических критериев при проведении зеленых закупок в Москве. 
В выводах обращается внимание на то, что необходима правовая регламентация экологических критериев и стандартов 
для участия в государственных зеленых закупках.
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Prospects of the Legal Regulation of “Green” Procurements in the Russian Federation
The article reviews relevant issues of the development of the Russian contractual system in terms of the introduction of “green” 

procurements. Such practice becomes more and more popular in the world; however, legal regulation problems remain. The author of 
the article pays attention to the need for the legal regulation of “green” procurements, the establishment of the regulatory framework 
and the legislative mechanism for the introduction thereof in the Russian Federation. The paper reviews the experience of the legal 
regulation, the use of environmental criteria in carrying out of “green” procurements in Moscow. In the conclusion, attention is 
paid to the need for the legal regulation of environmental criteria and standards for taking part in the state “green” procurements.
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